
 

 

 

 

 

   Den 6. maj 2010  
 

 

Sundheds- og Omsorgsudvalget 
Københavns Rådhus 
1599 København V 
 
 
 
Høringssvar vedr. 2. etape af moderniseringen af Dronning Ingrids Hjem  

 

 

Ældrerådene, der har fået indstillingen, med bilag, til høring, drøftede den på sit møde i 
rådenes Boligudvalg den 20. april 2020. 
 
På dette møde blev sagen gennemgået af lederen af Boligsekretariatet i Sundheds- og 
Omsorgsforvaltningen, Per Christensen, og en række spørgsmål fra rådsmedlemmerne blev 
besvaret. 
 
Man har tidligere gjort opmærksom på det ønskelige i, at der fremover kan bygges boliger, der 
er større end de hidtil gældende grænser, men man har man noteret sig, at der i denne sag er 
tale om en ganske særlig opgave, og at den bygning, der skal moderniseres, sætter visse 
grænser for den lejlighedsstørrelse, der vil kunne etableres. 
 
Rådene noterer sig dog med stor tilfredshed, at der på hver etage i etape 1 indrettes én 3-rums 
ægteparbolig, og at ”Disse boliger er større end de øvrige boliger”. 
 
Man har ikke herudover bemærkninger til projektet.  

 

Denne udtalelse er tiltrådt på mødet i Ældrerådenes Formandsgruppe i dag. 
 

 
Der henvises til de høringssvar, der måtte fremkomme fra de enkelte ældreråd. 
 
 
Med venlig hilsen 

 
 
 
Bent Johansen   Ulla Skærved 
Formand    Formand for Boligudvalget 
 


